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Abstract (en)
The assembly to produce a nonwoven web, of melt spun thermoplastic synthetic filaments, has a continuous and permeable conveyor belt to take
the filaments extruded from the spinneret. A suction channel with a rectangular cross section is under the upper level of the belt, with a suction
inlet across the belt width. A swing guide flap (8) is at both longitudinal edges (7) at the suction inlet (5), along the total length (L) of the inlet (5).
They are aligned towards the upper level (4) of the permeable laying belt (2), and swing on the inlet edges (7). Both guide flaps (8) have a setting
adjustment independent of each other. At least one flap (8) is a solid plate, and at least one flap (8) is a perforated plate. A rounded profile (9) is
fitted to the upper edges of each guide flap (8). An operating mechanism (10) moves the guide flaps (8) into position. The suction unit (6) has an
adjustable suction fan.

Abstract (de)
Eine Anlage für die Herstellung einer Spinnvliesbahn (S) aus Kunststoffilamenten (K) weist einen Spinnkopf (1) auf, aus dessen
Spinndüsenbohrungen die Kunstoffilamente (K) aus thermoplastischem Kunststoff austreten, und darüber hinaus ein endlos umlaufendes
Ablegesiebband (2) auf, auf dem Kunststoffilamente (K) zur Spinnvliesbahn (S) abgelegt werden. Im Ablegebereich der Kunststoffilamente
(K) ist unter dem Obertrum (4) des Ablegesiebbandes (2) ein einen rechteckigen Querschnitt aufweisender Ansaugkanaleintritt (5) einer
Luftabsaugeinrichtung (6) angeordnet, der eine etwa der Breite (B) des Ablegesiebbandes (2) entsprechende Länge (L) aufweist. Bei einer solchen
Anlage sind vielfältige Einstellungen von Vliesparametern möglich, wenn an den beiden Längsrändern (7) des Ansaugkanaleintrittes (5) jeweils eine
sich über die gesamte Länge (L) des Ansaugkanaleintrittes (5) erstreckende, zum Obertrum (4) des Ablegesiebbandes (2) hin gerichtete und um
den zugeordneten Längsrand (L) verschwenkbare Leitklappen (8) angelenkt sind. <IMAGE>
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